
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 26/01/2024 
 
Του: Βασιλείου Κοτίδη, Βουλευτή Ν. Ημαθίας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Προμήθεια οπτικού υλικού του Υπουργείου Υποδομών και 

Μεταφορών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών πρόσφατα προέβη στην απόκτηση οπτικού 
υλικού - τηλεοράσεις 75΄΄ ιντσών για τα παραρτήματά του σε όλη την Επικράτεια. 
Σύμφωνα με καταγγελίες και πληροφορίες, έκαστη συσκευή κοστολογήθηκε στο ποσό 
των 4.000 €. Με μια πρόσφατη έρευνα σε μεγάλα καταστήματα ηλεκτρονικών ειδών το 
παραπάνω ποσό για έκαστη συσκευή θεωρείται υπέρογκο. Μάλιστα, εφόσον πρόκειται 
για μαζική αγορά, το ποσό αυτό δε δικαιολογείται σε καμία περίπτωση. Μεμονωμένα το 
εύρος της τιμής αυτών των συσκευών κυμαίνεται από 800 € έως 3.000 €. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Αληθεύουν οι παραπάνω πληροφορίες, σχετικά με την κοστολόγηση έκαστης 
συσκευής στο εξωφρενικό ποσό των 4.000 €; Η κατάθεση της σχετικής σύμβασης εκ 
μέρους του Υπουργού θα διαφωτίσει κάθε πτυχή του θέματος. 
 
2. Υπήρξε κάποιος διαγωνισμός (μειοδοτικός) για την αγορά των παραπάνω συσκευών; 
 
3. Από πού προέκυψε η κοστολόγηση κάθε μίας συσκευής με το συγκεκριμένο 
υπέρογκο ποσό; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
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